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Onderwerp: 

 

nazorgonderzoek baggerbeleid en voortgang andere onderzoeken 

 

Geachte leden van het algemeen bestuur, 

In uw vergadering van 31 januari 2018 is de rapportage quick scan baggerbeleid van de 

rekenkamercommissie besproken. U heeft de rekenkamercommissie verzocht om het nazorgonderzoek, dat 

normaal twee jaar na aanbieding van het rapport wordt uitgevoerd, na voren te halen om te kunnen 

beoordelen of er voortgang op dit onderwerp is geboekt.  

 

De rekenkamercommissie heeft aan het onderzoeksbureau Buitenorganisatieadvies de opdracht verleend het 

nazorgonderzoek uit te voeren. De onderzoekers die destijds de quick scan hebben uitgevoerd, voeren ook dit 

nazorgonderzoek uit. In december zal de concept rapportage worden besproken door de 

rekenkamercommissie, waarna er nog een technische- en bestuurlijke reactie wordt gevraagd aan het 

dagelijks bestuur. De rapportage nazorgonderzoek baggerbeleid zou dan in uw vergadering van februari 2019 

kunnen worden behandeld. 

 

De rekenkamercommissie heeft helaas moeten constateren dat steeds vaker bij onderzoeken van de 

rekenkamercommissie, de gevraagde informatie niet tijdig door de ambtelijke organisatie wordt aangeleverd 

of de bestuurlijke reactie niet binnen de gestelde termijn wordt ingediend. Dit leidt tot vertraging in de 

aanbieding van rapporten van de rekenkamercommissie. In uw vergadering van november hadden wij het 

nazorgonderzoek Nationaal Bestuursakkoord Water met u willen bespreken. Dit wordt nu uw vergadering van 

januari 2019, omdat de beantwoording van vragen door de ambtelijke organisatie ruim 11 weken op zich 

heeft laten wachten. Het dagelijks bestuur heeft aangegeven in gesprek met de rekenkamercommissie te 

willen gaan over het naleven van termijnen. In uw vergadering van januari wordt ook het onderwerp ‘ICT en 
Veiligheid’ behandeld.  
 

De quick scan ‘Duurzaamheid’ verwachten wij in uw vergadering van februari aan te kunnen bieden. Het 

onderzoek zit in de afrondende fase. Het groepsgesprek met leden van het algemeen bestuur heeft ook al 

plaatsgevonden. Onze dank voor de deelname van de leden van het algemeen bestuur aan het 

groepsgesprek. Wij hebben het als een boeiend gesprek ervaren.  

 

Tot slot een doorkijkje naar 2019. De rekenkamercommissie heeft besloten als volgende 

onderzoeksonderwerp ‘klimaatadaptatie’ te kiezen. Dit is een onderwerp uit de groslijst 2018. 
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Heeft u nog vragen of opmerkingen, u kunt ze tussendoor stellen aan de secretaris van de 

rekenkamercommissie, e.van.der.welle@brabantsedelta.nl. 

Tijdens uw vergaderingen van januari en februari zal een vertegenwoordiger van de rekenkamercommissie 

aanwezig zijn voor de beantwoording van uw vragen. 

 

 

Hoogachtend, 

Voorzitter  

Rekenkamercommissie 

 
mr. C.M. de Graaf 
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